

Title (en)

AN ARRANGEMENT IN AN ECCENTRIC PRESS.

Title (de)

ANORDNUNG AN EXZENTERPRESSE.

Title (fr)

DISPOSITIF DANS UNE PRESSE A EXCENTRIQUE.

Publication

EP 0073754 A1 19830316 (EN)

Application

EP 81900803 A 19810313

Priority

SE 8100079 W 19810313

Abstract (en)

[origin: WO8203201A1] An arrangement in an eccentric press with a reciprocating press element (17) driven from a rotary drive shaft (15). A picking arm with a holder (60) for workpieces is drivably connected to the drive shaft (15) via a transmission (38-44), said picking arm being linearly displaceable in the horizontal direction by the rotation of the drive shaft between a position (P1) in the eccentric press and a position (P2) outside the eccentric press.

Abstract (fr)

Dispositif dans une presse a excentrique avec un element de presse ayant un mouvement alternatif (17) entraîné par un arbre d'entraînement rotatif (15). Un bras de chasse avec un support (60) pour des pieces a usiner est relié a l'arbre d'entraînement (15) qui l'entraîne via une transmission (38-44), ce bras de chasse étant déplaçable linéairement dans la direction horizontale par la rotation de l'arbre d'entraînement entre une position (P1) dans la presse a excentrique et une position (P2) a l'exterieur de la presse.

IPC 1-7

B30B 15/30; B30B 1/26

IPC 8 full level

B21D 43/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

B21D 43/02 (2013.01)

Cited by

US6374889B1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8203201 A1 19820930; AU 6924081 A 19821006; EP 0073754 A1 19830316

DOCDB simple family (application)

SE 8100079 W 19810313; AU 6924081 A 19810313; EP 81900803 A 19810313